

學校必須在 **2023 年 11 月 30 日或之前**，透過本局提供的中、英文對照學校支援摘要表格，闡述學校於 2022/23 學年如何加強支援非華語學生學習中文及建構共融校園（內容須與此學校報告相符），並上載學校網頁，以供家長參閱。摘要表格見教育局網頁（網頁路徑：主頁（<https://www.edb.gov.hk>） > 學生及家長相關 > 非華語學童 > 相關通告）。

### 伊利沙伯中學2022/23 學年

#### 非華語學生提供的教育支援學校支援摘要

校在 2022/23 學年獲教育局提供額外撥款，並配合校本情況，為該學年

的非華語學生提供支援。有關支援由專責教師／小組統籌。詳情如下  
聘請1名額外教學助理以支援非華語學生學習中文。

本校按非華語學生的學習進度和需要，在 2022/23 學年在中一及中二級中文科安排抽離學習課堂及中文學習小組。

本校為非華語學生舉辦，以建構共融校園。

本校向非華語學生家長推廣家校合作的措施包括：

定期與非華語學生的家長討論其子女的學習進度（包括中文學習）

為非華語學生的家長提供有關其子女選校／升學／就業的資訊

向非華語學生的家長解釋和強調子女學好中文的重要性

如就本校為非華語學生提供的教育支援有進一步查詢，請致電 23809621 與陳慧芬老師聯絡。

請學校隨學校報告夾附已填妥的中、英文版本學校支援摘要（使用本局提供的表格）於此附件，以供本局備考。

學校必須在 2023 年 11 月 30 日或之前，在學校網頁主頁的當眼位置設置圖標或簡單的英文提示，以便家長瀏覽本校的中、英文版本學校支援摘要。

**Queen Elizabeth School**

**Education Support Provided for Non-Chinese Speaking (NCS) Student(s)**

**School Support Summary for the 2022/23 School Year**

Our school was provided with additional funding by the Education Bureau in the 2022/23 school year. With reference to school-based circumstances, we provided support for our NCS students and assigned a dedicated teacher/team to coordinate relating matters. Details are as follows:

Appointing 1 additional teaching assistant to support the learning of Chinese of NCS students.

With reference to the learning progress and needs of NCS student(s), our school adopted pull-out learning mode in S1 and S2 Chinese Language, Chinese Learning Group in S1 and S2 to enhance the support for learning of Chinese of NCS students in the 2022/23 school year.

Our school organised workshops related to Chinese Cultures for creating an inclusive learning environment.

Our school's measures for promoting home-school cooperation with parents of NCS students included:

Discussing the learning progress (including learning of Chinese) of NCS students with their parents on a regular basis

Providing parents of NCS students with information on school choices/further studies/career pursuits for their children

Explaining to parents of NCS students and emphasising the importance for their children to master the Chinese language

For further enquiries about the education support our school provides for NCS student(s), please

contact Ms CHAN Wai-fan at (2380 9621). 請學校隨學校報告夾附

有關電腦頁面截圖於此附件，以供本局備考。

